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Van de voorzitter, 
 
 
In het jaarverslag van vorig jaar schreef ik over drie veranderingen: 

- De veranderingen in de samenstelling van de ASD 
- De veranderingen in de samenstelling van de gemeenteraad 
- De verandering in de werkwijze van de ASD 

 
Het eerste punt zal helaas wel een blijvend punt van aandacht zijn. 2023 was mijn laatste 
jaar als voorzitter. Wanneer er een nieuwe voorzitter is, dan trek ik mij terug uit die functie , 
maar blijf wel lid van de ASD. De zaak is het waard. Juist nu er een goede samenwerking 
met de ambtenaren is ontstaan en er steeds meer ruimte is voor de inspraak van de 
(kwetsbare) burgers van Woudenberg. Dit resulteerde b.v. in een bijeenkomst met burgers, 
georganiseerd door de gemeente en de ASD. Centraal stond de vraag: wat vinden de 
burgers belangrijk binnen het Sociaal Domein? 
 
Rondkijkend zien we op wereld niveau een toename van het aantal brandhaarden. Ik noem 
alleen maar Israël en Hamas. Het lijkt een ver van het “Woudenbergse” bed show , maar 
toch raakt het ons. 
 
Landelijk zien we ook de verschuiving in de politiek; het laat zich nog raden wat dit betekent 
voor het Sociaal Domein. Wel zien we dat er een beweging is van lokaal (Woudenberg) naar 
regionaal (Amersfoort). Voor de ASD betekent dit dat er vooral gekeken wordt naar de ruimte 
die gegeven wordt voor de concrete vertaling van zowel het landelijke als het regionale 
beleid  naar de Woudenbergse situatie. Inbreng van burgers is daarbij van wezenlijk belang. 
Wat hebben zij nodig? 
 
Laten we gezamenlijk optrekken, schouder aan schouder staan en omzien naar elkaar. 
Met die intentie hoopt de ASD ook in 2024 haar werk te mogen en kunnen doen. 
 
Alie van Vliet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 

 Jaarverslag Adviesraad Sociaal Domein 
 

Voor u ligt het jaarverslag, met daarin verwerkt het financiële verslag van de Adviesraad 
Sociaal Domein Woudenberg. 
 
 
Samenstelling per 1 januari 2023 
Alie van Vliet, voorzitter vanaf 1-03-2019; einde tweede termijn 1-08-2023 
Daphne Zumbrink – van Munster, einde eerste termijn 15-01-2023 
Angelique Martina – Spies, einde eerste termijn 15-01-2023 
Marten Jan Kooistra, penningmeester, einde eerste termijn 15-01-2023 
Madelon Ravenhorst, secretaris, einde eerste termijn 1-05-2025 
Martin Rellum, einde eerste termijn 1-06-2025 
Allen op persoonlijke titel.  
 
Samenstelling per 31 december 2023 
Alie van Vliet, voorzitter vanaf 1-03-2019; einde derde termijn 1-08-2026 
Angelique Martina – Spies, einde tweede termijn 15-01-2026 
Marten Jan Kooistra, penningmeester, einde tweede termijn 15-01-2026 
Madelon Ravenhorst, secretaris, einde eerste termijn 1-05-2025 
Martin Rellum, einde eerste termijn 1-06-2025 
Hans Groot, einde eerste termijn 22-03-2026 
Ton van den Dries, einde eerste termijn 1-11-2026 
Allen op persoonlijke titel.  
 
Vergaderingen: 
De ASD heeft zevenmaal een plenaire vergadering georganiseerd, plus een 
burgerparticipatie-evenement samen met gemeente. 
 
Overleg met de wethouder en betreffende ambtenaar: 
Wij streven ernaar om regelmatig overleg te hebben met de wethouder. In 2023 hebben wij 
vier bijeenkomsten gehouden. Hierbij is ook altijd de betreffende beleidsambtenaar aanwezig 
met wie wij veelvuldig contact onderhouden. Deze sessies worden gebruikt om de lopende 
en toekomstige onderwerpen door te nemen en signalen uit de samenleving te bespreken. 
 
Regiegroep 
De regiegroep, in 2023 bestaande uit: Alie van Vliet, Marten Jan Kooistra en Madelon 
Ravenhorst is zevenmaal bijeen geweest om lopende zaken te bespreken. Daarnaast heeft 
de regiegroep ook mailcontact gehad en telefonisch overleg gevoerd. 
 
Werkwijze adviezen aan de gemeente 
Nota’s die aan de ASD worden voorgelegd komen, indien mogelijk, aan de orde in een 
plenaire vergadering. (Wanneer de periode tot het indienen van ons advies te kort is zijn wij 
genoodzaakt onze overleggen grotendeels per e-mail te voeren.) Indien gewenst komen 
medewerkers van de gemeente toelichting geven op de betreffende nota’s c.q.  
beleidsregels. De ASD- heeft groepjes gevormd rondom de diverse beleidsterreinen die de 
adviezen opstellen. Uiteraard kan ieder ander lid van de Adviesraad ook meehelpen. Indien 
mogelijk nodigt de ASD ervaringsdeskundigen uit om mee te denken over het te formuleren 
advies. (Zie ook flexibele schil.) De uitgebrachte adviezen worden per e-mail rondgestuurd 
ter beoordeling. De uiteindelijke versie van ons advies wordt door de gehele Adviesraad 
Sociaal Domein goedgekeurd alvorens het naar het College van B&W wordt gestuurd. De 



 

 

ASD heeft altijd haar adviezen op tijd ingediend. Na de gemeentelijke reactie op onze 
adviezen bespreken wij, indien nodig, of wij opnieuw een reactie willen insturen. 
 
De ASD organiseert sinds oktober 2022 extra samenkomsten, startend om 19:00 uur van 
zogenaamde vakteams, voorafgaand aan de plenaire bijeenkomsten van de ASD. In deze 
bijeenkomsten bespreekt de ASD met de gemeente specifieke thema’s waarbij ASD-leden 
als ‘sparringpartner’ van de gemeente optreden.  
 
De Adviesraad Sociaal Domein heeft in 2023 geadviseerd: 

• Advies integrale verordening sociaal domein (WMO/participatie) 2024, per e-mail 

• Verordening Adviesraad Sociaal Domein (lidmaatschap 2x3 jaar te verlengen) 
 

• In het vakteamoverleg:  
o Advies over PVA GALA-brede spuk (GALA:Gezond en Actief Leven Akkoord) 
o Advies over De Monitor Sociale Kracht 

 

• In mondeling (spoed)overleg tussen ambtenaar van gemeente en ASD-leden: 
Verordening Sociaal Domein deel Jeugdwet 

• In mondeling overleg: samenkomst met vertegenwoordiger ombudsman en gemeente 
over burgerparticipatie 

• Evenement burgerparticipatie: Gemeente en ASD hebben veel adviezen en ideeën 
van de bevolking opgehaald onder meer t.b.v. het Beleidskader Sociaal Domein 

• In plenaire bijeenkomst ASD:  
o Woonzorganalyse: met name advies m.b.t. indicatie dagbesteding voor 

dementerenden. 
o Preventie: presentatie leidde tot inhoudelijke vragen van de ASD. 

 
Ongevraagd advies: 

• Indien wij (meerdere) signalen krijgen over relevante onderwerpen dan besteden wij 
daar aandacht aan. Zo zijn er mensen binnen de ASD met een warme betrokkenheid 
bij armoedeproblematiek, wat leidde tot een ongevraagd advies over de 
‘Doorbraakmethode armoede-aanpak’ in de tijd dat het armoedebeleid geëvalueerd 
werd. 

 
 
Regionaal 
De ASD Woudenberg is in februari samengekomen met de ASD van Baarn, Scherpenzeel, 
Soest, Spakenburg en Leusden om te sparren over de verschillende werkwijzen in deze 
gemeentes. De ASD’s hadden nog altijd gemengde gevoelens bij het regionale 
inkoopproces. Het is heel lastig om hierin als ASD invloed uit te oefenen. Geconstateerd 
werd dat betrokkenheid van de (regionale!) adviesraden bij bijvoorbeeld het opstellen van het 
bestek / gunningscriteria van groot belang is.  
 
Afstemming en communicatie binnen het Sociaal Domein: 
Wij onderhouden een prettige communicatie met het werkveld. Zowel ambtenaren als ook 
leden van het Sociaal Team van de Coöperatie de Kleine Schans zijn op uitnodiging in onze 
plenaire vergaderingen geweest om ons te informeren over de laatste ontwikkelingen in de 
zorg. Daarnaast participeerden leden van de ASD dit jaar in diverse werkgroepen binnen het 
Sociaal Domein: 

- Werkatelier armoede 
- Workshop aanbesteden in Amersfoort 
- Werkateliers wonen en zorg 
- Werkateliers steunsystemen 
 



 

 

Daarnaast hebben we dit jaar weer gesprekken gevoerd met vertegenwoordigers van alle 
politieke partijen van Woudenberg.  

                                                                           
Flexibele schil 
Door het evenement Burgerparticipatie in juni heeft de ASD een begin kunnen maken met 
het aanleggen van een adressenlijst van Woudenbergers met een specifieke interesse of 
vakgebied, die willen meedenken met de ASD. De ASD kan hen benaderen over specifieke 
uitdagingen die spelen binnen het Sociaal Domein van Woudenberg. Deze mensen kunnen 
meedenken of advies geven zonder de verplichting aan te gaan van het lidmaatschap van de 
ASD. Een aantal mensen heeft een specifiek interessegebied aangegeven om over mee te 
denken, te weten: 'sport', 'de participatiewet', 'toegankelijkheid, Gala en Mantelzorg. Één 
persoon heeft in de toekomst wellicht tijd om mee te denken of om lid te worden van de ASD. 
Er zijn diverse leden van een politieke partij uit de gemeenteraad die willen meedenken. 
Deze kunnen we nu minder goed betrekken vanwege onze onafhankelijkheid.  
 
Deskundigheidsbevordering: 
Twee van onze leden hebben dit jaar een online workshop over communicatie gevolgd, die 
werd georganiseerd door De Koepel van Adviesraden. De voltallige ASD heeft een live 
sessie bijgewoond over ontwikkelingen binnen het Sociale Domein, ook georganiseerd door 
De Koepel.  
 
De leden van de ASD brengen ook expertise in vanuit hun (vrijwilligers-)werk. 
Bij de samenstelling van de ASD wordt aandacht besteed aan relevante deskundigheid. 
Tevens dienen de leden in staat te zijn om te participeren in het schrijven van adviezen. 
Indien relevante onderwerpen worden behandeld proberen wij aanwezig te zijn, of ervan 
kennis te nemen. Te denken valt aan: 

- Raadscommissievergaderingen 
- Websites, o.a. Rijksoverheid, Movisie, lokale kranten etc. 

 
 
Evaluatie ASD 
Het is gebruikelijk dat de ASD ook haar eigen functioneren evalueert. Daarnaast is er een 
evaluatie met wethouder en ambtenaren. Vanwege de behoorlijke toename in 
werkzaamheden heeft er dit jaar geen evaluatie plaatsgevonden. 
 
Subsidie/bezuinigingen: 
Zoals ieder jaar wordt de niet gebruikte subsidie teruggestort op de rekening van de 
gemeente.  
 
Zichtbaarheid ASD 
Over het algemeen doet de ASD haar werkzaamheden op de achtergrond. Dit jaar hebben 
wij wel nieuwe leden geworven via kerkbodes, de vrijwilligersbank van de CDKS en diverse 
krantjes. Dat heeft geleid tot 2 nieuwe leden en (waarschijnlijk) een nieuw lid/voorzitter per 
januari 2024. Leden van de ASD zijn een aantal keren aanwezig geweest bij 
commissievergaderingen van de gemeenteraad. 
https://www.woudenberg.nl/over-de-gemeente/adviesraad-sociaal-domein  
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Financieel jaarverslag ASD 2023 
 

Subsidie:  

Na de aanvraag om subsidie voor het jaar 2023, en het gesprek hierover met twee ambtenaren 

van de gemeente, is de ASD een subsidiebedrag toegekend van € 16.260,00. 

 

Verantwoording 

De realisatie van de gemaakte kosten is ruim 650 euro lager dan de begroting. Dit komt mede 
doordat er minder is uitgegeven aan training/scholing. De secretariële ondersteuning is 900 euro 
hoger dan begroot. Dit komt omdat er meer uren zijn gemaakt voor secretariële ondersteuning. Dit 
alles had te maken met het feit dat er meer op de ASD is afgekomen aan documenten en 
uitzoekwerk.  
De presentiegelden zijn iets lager dan de begroting. De reden is dat de raad niet het gehele jaar 2023 
voltallig is geweest. Daarentegen is er wel een keer extra vergaderd. Er zijn geen kantoor en 
reiskosten gedeclareerd. 
We hebben een scholingsplan opgesteld en willen dit in 2024 realiseren.  
 
In onderstaande tabel vindt u het overzicht van de uitgegeven bedragen. 

Financieel overzicht Adviesraad Sociaal Domein Woudenberg 2023 

        

Onderwerp Realisatie 2022 Begroot 2023 Realisatie 2023 

Presentie en reiskosten € 4.460,00 € 6.510,00 € 6.230,00 

Leden regiegroep € 3.270,00 € 3.360,00 € 3.780,00 

Leden € 1.190,00 € 2.800,00 € 2.450,00 

reiskosten   € 350 € 0,00 

Secretariele 
ondersteuning € 7.534,45 € 7.500,00 € 8.400,00 

Secretariele ondersteuning € 7.455,00 € 7.000,00 € 7.900,00 

Kantoorkosten € 79,45 € 500,00 € 500,00 

        

Diversen € 781,32 € 2.250,00 € 979,60 

bankkosten e.d. € 366,37 € 200,00 € 221,70 

Training en scholing € 414,95 € 1.250,00 € 400,00 

Zaalhuur   € 350,00 € 357,90 

Diversen   € 450,00   

Totaal € 12.775,77 € 16.260,00   

    

Saldo 2022   4120,44 

Ontvangen subsidie 2023   € 16.260,00 

restitutie subsidie 2022     € 4.120,00 

Banksaldo 31-12-2023   € 650,84 

 

Het positieve saldo (650,84 euro) zullen we terugstorten op de rekening van de gemeente. 

Marten-Jan Kooistra 

Penningmeester ASD 

 


